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Mødereferat 
 

03-03-2020 

Ejendomskontoret, Bybjerget  

 

Møde indkaldt af: SP Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Referent: HN Ordstyrer: FL 

Deltagere:  

Peter von der Fehr (PF), Susanne Petersen (SP), Susanne Kruse (SK), Annelise Ørnbo (AØ), 
Flemming Larsen (FL), Ejd.mester Stig Christophersen (SC), Helle Nielsen (HN) 

 

Afbud: Marianne Kjølbye (MK), Flemming Larsen (FL), Charlotte Braun (CB):  

 

Gæster: Bolignet 

Referat 

Punkt 1 - Godkendelse af referat fra sidste møde 

• Referat fra bestyrelsesmøde den 4. februar 2020 blev godkendt. 

Punkt 2 på dagsorden Ejendomsmester orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

• Status på budget blev gennemgået. 

 

• Containerplads: 
Byggeriet er færdig, dog mangler skraldeskuret det sidste strøm og adgangskontrol. Endvidere 
mangler der at blive lavet et bord. 

 

• Personale: 
Lukket punkt, men der er igangsat jobannonce omkring ledig stilling som ejendomsfunktionær.  
 

• Legeplads: 
Arbejdet er påbegyndt i mandags. 
 

• Køkkener i tagboliger: 
Køkkenerne i tagboligerne fremstår nu meget nedslidte, og STCH foreslår at det kunne være 
en god ide at opsætte nye køkkener ved fraflytning (ligesom i underetagerne) 
 

Orienteringen blev taget til efterretning 

 

Punkt 3 på dagsorden  Formanden orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

• Motionsrum: 
Kondicykler/Cross-træner indkøbes af bestyrelsen. Låsen skal skiftes. 
 
Andet rum i blok F åbnes som rum til styrketræning. Der skal etableres chiplæsning, som giver 
adgang til toilet/kondirum og nærmeste kældernedgang. 
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• Snedkerens lokale: 
Kan vi opkræve snedker leje for lokale som lagerlokale: - STCH undersøger i DAB 

 

• Legeplads: 
PVF/FL har møde i uge 11 (mandag-onsdag) med Jannnick. Her drøftes også åbningsfest. 

 

• Madudlevering: 
Kører uden problemer 

 

• Carporte: 
Flere beboere har henvendt sig omkring flere carporte som tilsyneladende ikke bliver benyttet. 
HN undersøger med DAB og skriver til de respektive carport-lejere. Er der ikke registreret en bil 
på adressen gives der besked til DAB.  

 

Punkt 4 på dagsorden Badeværelsesrenovering - Tagboliger 

Diskussion/Beslutning:  

 

• Badeværelser i tagetage: 
Ingeniør og DAB har haft møde og fået de sidste ting på plads, så udbudsmateriale kan 
udsendes førstkommende fredag 
 

• Badeværelser - et års gennemgang: 
Der kører en sag med Enemærke & Petersen omkring dørkarme, hvor malingen skaller af. 

 

 

Orienteringen blev taget til efterretning. 

 

Punkt 5 på dagsorden Øvrige punkter 

Diskussion/Beslutning:  

 

• GPDR lov – breve til beboere: 
Der er blevet stillet spørgsmål til den nye persondatalov omkring at breve til beboere skal 
afleveres i lukket kuvert. Det er der ingen lovhjemmel der siger. 

 

• Opdatering på elektronisk parkering og erhvervsparkering: 
Der udsendes en guide på den elektroniske parkering til bestyrelsesmedlemmer, som kommer 
med feed-back til næste møde. Bemærk at gæsteparkering nedsættes fra 3 døgn til 24 timer på 
app’en. 

 

• Bolignet: 
Tilbud fra Bolignet omkring internet/telefoni blev gennemgået. 

 

 

Punkt 6 på dagsorden Arrangementer 

Diskussion/Beslutning:  

• Evaluering af fastelavn: 
Husk til næste gang: De voksne slår katten af tønden først. Drenge/piger blandes i alle 
aldersgrupper. 
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• Sommerfest: 
Der skal følges op på borde og stole 
Programmets rækkefølge er: 
Start 
Banko 
Kagekonkurrence 
Børneunderholdning – Politibil – Orker -  
Musik 
Mad 
Musik (HN undersøger med band) (12-15.000) 

 

 

 
 

Punkt 7 på dagsorden Henvendelser fra beboere 

Diskussion/Beslutning: 

• Der var ingen henvendelser denne gang 

 

Punkt 8 på dagsorden Eventuelt. 

Diskussion/Beslutning: Næste møde 

 

• Nye døre til lejlighederne: 
Navneskilte sort/hvid blev gennemgået Desuden er priser på nøgler og systemnøgler, 
elektronisk dørspion blevet gennemgået. 
Alt materiale skal ligge klar til afdelingsmødet. 
Pris på omstilling forelægges til næste bestyrelsesmøde. 

 

• Basketbane/asfalt arbejde: 
Iht. budgettet skal der foretages renovering af basketball banen, men denne benyttes ikke 
meget. Der er ligeledes afsat penge til asfaltrenovering, men denne trænger heller ikke. 
Bestyrelsen foreslår derfor, at man udskyder asfaltrenoveringen, og man så bruger 
pengene på at etablere gummeasfalt på basketbanen. 

 

• Facademaling: 
Der bliver lavet farveprøver på basiden – afhængigt af vejr forventes disse lavet i 
slutningen af april. 

 

• Afdelingsmøde: 
Forslag til punkt: Cykelskuret. 

 

• Fejl i varmeregnskab: 
Der arbejdes på at udbedre fejl og sende nyt regnskab ud til beboerne. Der gøres fra Ista 
også opmærksom på at varmeregnskabet består af 2 dele: Varmt vand og varme, og koldt 
vand (i separat regnskab) 

 

• Punkt til næste møde: Parkering 
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Mødedatoer for kommende møder/arrangementer: 

31-03-2020 – Bestyrelsesmøde 

05-04-2020 – Indvielse af ny legeplads 

15/04-2020 – Budgetseminar 

28-04-2020 – Bestyrelsesmøde 

02-05-2020 – Pensionist skovtur 

28-05-2020 – Afdelingsmøde 

09-06-2020 – Bestyrelsesmøde 

Juli 2020 – Beboerudflugt 

15-08-2020 – Sommerfest 

August 2020 – Cirkus Arena 

01-09-2020 – Bestyrelsesmøde kl. 18:30 

Oktober 2020 -– Halloween på egen hånd i Tivoli i uge 42 

10-11-2020 – Bestyrelsesmøde 

28-11-2020 – Juletur til Rostock 

05-12-2020 – Senior julemiddag 

06-12-2020 - Juletræsfest 

 

 

Mødet sluttede kl. 21.30. 


